
PROTOKÓŁ NR XXXII/2005
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 28 grudnia 2005 roku

Sesja  Rady  Miejskiej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  odbyła  się  w  dniu  28 
grudnia 2005 roku na Sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1500. 

Obradom  sesji  przewodniczył  p.  Tadeusz  Klatka  –  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokółu, że bierze w niej udział 14 
radnych na ustawowy skład liczbowy 15 co stanowi prawomocność obrad.

W sesji udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy p. Jerzy Markiewicz
2. Sekretarz Miasta i Gminy p. Zygmunt Bigos
3. Skarbnik Miasta i Gminy p. Dorota Binio
4. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

/załącznik nr 2 do niniejszego protokółu/
5. Pełnomocnik Burmistrza ds. rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą p. Dziuba Elżbieta
6. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą

PKT 1
Na sekretarza obrad  radny p.  Fiks  Krzysztof  zgłosił  kandydaturę  radnego p. 
Mirosława Murawę, który wyraził zgodę. W głosowaniu za 13 na stan obecnych 
14 radnych sekretarzem obrad został radny p. Mirosław Murawa.

PKT 2
Przewodniczący  Rady  miejskiej  p.  Tadeusz  Klatka  odczytał  proponowany 
porządek obrad sesji  i  zapytał  czy są zmiany do porządku obrad.  Zmian nie 
zgłoszono przystąpiono do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad. 
W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych przyjęto porządek obrad w 
następującym brzmieniu:

1. Wybór sekretarza obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.
4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych komisji Rady.
5. Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  za  okres 

międzysesyjny.
6. Informacje Przewodniczącego rady Miejskiej.



7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2006 rok.
• odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem;
• odczytanie  opinii  Stałych  Komisji  Rady,  w  tym  opinii  Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej oraz wniosków radnych;
• odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej;
• odczytanie  stanowiska  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  w  sprawie  opinii 

Regionalnej Izby obrachunkowej oraz Komisji Rady i wniosków radnych;
• dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie;
• głosowanie nad projektem uchwały budżetowej;
b) ustalenia  wykazu  i  planu  finansowego  wydatków  niewygasających  z 

upływem roku budżetowego 2005;
c) uchylenia uchwał dotyczących utworzenia rachunku dochodów własnych 

uchwały  Rady  Miejskiej  Nr  XXV/167/2005,  Nr  XXV/168/2005, 
XXV/169/2005 z dnia 30 marca 2005 roku;

d) zmian w budżecie miasta i gminy na 2005 rok;
e) przyjęcia  Regulaminu  czystości  i  porządku  na  terenie  miasta  i  gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą;
f) ustalenia  inkasenta  i  wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso  od  opłat 

targowych na 2006 rok;
g) udzielenia bonifikaty na zakup nieruchomości;
h) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów 

Alkoholowych  w  mieście  i  gminie  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  oraz 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2006 rok;

i) przedłużenia  obowiązujących  taryf  za  zużycie  wody  i  odprowadzanie 
ścieków;

j) ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  i  wartości  jednego 
punktu  w  złotych  dla  pracowników  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą;

k) określenia  stawek opłaty  za  zajęcie  pasa  drogowego dla  dróg,  których 
zarządcą jest Burmistrz Miasta i Gminy w nowym Mieście nad Pilicą na 
2006 rok.

8. Interpelacje i zapytania.
9. Wolne wnioski.

PKT 3
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z poprzedniej sesji 
Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Uwag i zastrzeżeń do protokółu 
nie zgłoszono i  został on przyjęty jednogłośnie w głosowaniu,  czyli  za – 14 
osób.



PKT 4
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  p.  Tadeusz  Tulin 
poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno posiedzenie w 
dniu 12 grudnia 2005 roku na którym zajmowano się następującymi tematami: 

1. Zapoznanie  się  z  projektami  uchwał  przygotowanych  na  sesję  Rady 
Miejskiej.

2. Zapoznanie  się  z  projektem  budżetu  miasta  i  gminy  na  2006  rok  i 
wypracowanie wniosków do budżetu na 2006 rok.

3. Sprawy bieżące.

W – Ce Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. 
Mirosław Bors poinformował,  że  w okresie międzysesyjnym odbyły się  dwa 
posiedzenia. W dniu 13 grudnia 2005 roku gdzie zajmowano się następującymi 
sprawami:

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej.
2. Wypracowanie opinii o projekcie budżetu na 2006 rok.
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

W dniu 27 grudnia 2005 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji wraz z 
Przewodniczącymi  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  gdzie  zajmowano  się 
następującymi sprawami:

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej.
2. Opiniowanie  projektu  budżetu  miasta  i  gminy  na  2006  rok  i 

wypracowanie wniosków do w/w projektu.
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Oświatowo  –  Społecznej  Rady  Miejskiej 
Poinformował że  komisja  odbyła jedno posiedzenie w dniu 19 grudnia 2005 
roku na którym zajmowano się następującymi sprawami:

1. Wypracowanie opinii o projekcie budżetu miasta i gminy na 2006 rok.
2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady.
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

PKT 5
Burmistrz  Miasta  i  Gminy  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  p.  Jerzy 
Markiewicz przedstawił  sprawozdanie  za  okres  międzysesyjny  tj.  od  29 
listopada 2005 roku do dnia 27 grudnia 2005 roku.

1. W  dniu  21  listopada  2005  roku  ogłosił  przetarg  nieograniczony  na 
dostawę  materiałów  eksploatacyjnych  do  drukarek  komputerowych, 
kserokopiarek i faksów na 2006 rok. Otwarcie ofert nastąpiło w dniu 21 
grudnia  2005  roku.  Wybrano  ofertę  najtańszą  złożoną  przez  firmę 
PRYZMAT.



2. W dniu 22 listopada 2005 roku firma PHU WOSTMAR zgłosiła pisemnie 
możliwość  nie  zrealizowania  podpisanej  umowy  na  dostawę  oleju 
opałowego. W związku z powyższym w dniu 1 grudnia Br. Rozpisano 
nowy przetarg, który jest w trakcie realizacji.

3. W  dniu  23  listopada  2005  roku  ogłosił  przetarg  nieograniczony  na 
dostawę  papieru  kserograficznego  i  materiałów  biurowych  do  Urzędu 
Miasta i Gminy na 2006 rok.

4. W dniu 1 grudnia 2005 roku odbył spotkanie z wizytatorem Kuratorium 
Oświaty  p.  T.  Wójcik  w  celu  dokonania  oceny  pracy  Dyrektora  PSP 
Żdżary.

5. W dniu 1 grudnia  odbył  spotkanie  z  wiceprezesem WAM w Lublinie. 
Tematem spotkania była między innymi sprawa przejęcia dróg na terenie 
osiedla.

6. W okresie od 30 listopada do 6 grudnia Br. Została przeprowadzona przez 
NIK kontrola zaleceń pokontrolnych z 2004 roku z zakresu Gminnego 
Przedsiębiorstwa komunalnego.

7. W dniu 6 grudnia 2005 roku ogłosił przetarg nieograniczony na dzierżawę 
i  administrowanie  placów  targowych  stanowiących  własność  gminy. 
Administratorem  targowisk  został  wybrany  METALMOST  za  kwotę 
34.100,00 zł opłata roczna.

8. W dniu 6 grudnia Br. Nastąpiło zapalenie choinki miejskiej. Ze względu 
na niesprzyjające warunki  atmosferyczne część  artystyczna  związana z 
imprezą została przeniesiona do świetlicy OSP. Imprezę uświetnił występ 
aktorów z Lublina w widowisku dla dzieci „Niespodzianki Pani Zimy”. W 
trakcie  występów  rozdawano  dzieciom  słodycze  zakupione  przez 
GKRPA. Należy podkreślić, że w imprezie uczestniczyło niespodziewanie 
dużo dzieci i młodzieży.

9. W  dniu  7  grudnia  2005  roku  brał  udział  w  posiedzeniu  komisji 
Konkursowej,  mającej  na  celu  wyłonienie  kandydata  na  dyrektora  SP 
ZOZ  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą.  Komisja  zarekomendowała 
Zarządowi Powiatu p. Tomasza Skurę.

10. W  dniu  14  grudnia  Br.  Odbyło  się  spotkanie  z  przedstawicielami 
automobilklubu „Rzemieślnik”, którzy chcą podjąć działalność na terenie 
naszej gminy.

11.W dniu 21 grudnia 2005 roku w naszym Urzędzie odbyła się wigilia dla 
samotnych zorganizowana przez MGOPS. W wigilii uczestniczyły osoby 
samotne oraz zaproszeni goście z Księdzem Proboszczem i o. Magistrem 
z Klasztoru Ojców Kapucynów.

12.W dniu 22 grudnia uczestniczył w spotkaniu wigilijnym zorganizowanym 
przez Starostwo Powiatowe.

13. W okresie przedświątecznym wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej 
przesłał  życzenia  świąteczne  i  noworoczne  dla  księży,  zakonów, 
senatorowi i posłowi ziemi nowomiejskiej i grójeckiej, urzędom szczebla 



wojewódzkiego, powiatowego, wójtom, burmistrzom gmin sąsiadujących 
oraz mieszkańcom miasta i gminy.

14.Poinformował o sprzedaży 11 lokali mieszkalnych położonych w blokach 
komunalnych przy ul.  Ogrodowej.  Liczba mieszkań na osiedlu wynosi 
152,  z  czego  dotychczas  sprzedano  132  mieszkania.  Do  sprzedania 
pozostało 20 mieszkań. Jeszcze w tym roku planowana jest sprzedaż 7 
mieszkań.

15. Burmistrz  poinformował,  że  Towarzystwo  Przyjaciół  Nowego  Miasta 
wspólnie  z  Urzędem Miasta  i  Gminy organizuje  tradycyjnie  powitanie 
Nowego  Roku  2006  w parku  miejskim,  na  które  serdecznie  zaprasza. 
Rozpoczęcie powitania o godz. 2300. 

PKT 6
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Tadeusz  Klatka poinformował,  że  w 
okresie  międzysesyjnym brał  udział  wraz  z  Burmistrzem Miasta  i  Gminy w 
spotkaniu opłatkowym i w wigilii dla samotnych. Poinformował, że prace Rady 
głównie koncentrowały się nad budżetem na 2006r. Krótko przedstawił również 
korespondencję która wpłynęła do Rady tj. z RIO z dnia 16 grudnia 2005 roku 
informacja  o  uchyleniu  uchwały  w sprawie  pobierania  opłat  za  zajęcie  pasa 
drogowego, wpłynęło pismo od p.  Mulik z  prośbą o pomoc i  interwencję w 
sprawie zasiłku rodzinnego. Poinformował o sprawie p. Kierownik Gil z prośbą 
o pomoc w sprawie. Przedstawił sprawę p. Grudzień która prosi o przyznanie jej 
mieszkania. Była osobiście u Przewodniczącego w tej  sprawie. Jest  to osoba 
starsza  i  schorowana  ma  problemy  z  sercem  min.  Prosił  o  dostarczenie 
zaświadczenia  o  stanie  zdrowia;  sprawa  jest  taka,  że  p.  Grudzień  dostała 
eksmisję  z  dotychczas  zajmowanego  domu i  Urząd  przyznał  jej  mieszkanie 
socjalne  w  Rokitnicy,  którego  ona  nie  chce,  pismo  zostanie  przekazane  do 
Burmistrza, ponieważ Burmistrz jest władny do przydzielania mieszkań. 

PKT 7a
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2006 rok. Poinformował, że 
dochody na 2006 rok ustalono na kwotę 12 431 485 zł  wydatki  natomiast  w 
wysokości  14.911  427  zł.  Deficyt  stanowi  różnica  pomiędzy  kwotą 
planowanych wydatków a kwotą planowanych dochodów i wynosi 2. 479.942 
zł.  Przewodniczący  Rady Miejskiej poprosił  Skarbnika  Miasta  i  Gminy  p. 
Binio  Dorotę  o  zreferowanie  projektu  budżetu  na  2006  rok.  Skarbnik 
poinformowała, że źródłem sfinansowania deficytu budżetu w kwocie 2 533 942 
zł będą: zaciągnięte kredyty i pożyczki w kwocie 1 782 000 zł oraz nadwyżka 
budżetowa w kwocie 751 942 zł. Rozchody w kwocie 54 000 zł przeznacza się 
na  spłatę  4  rat  pożyczki  zaciągniętej  w WFOŚiGW w Warszawie.  Prognoza 
kwoty zadłużenia na rok 2006 wynosi 1 820 000 zł. Określa się dochody z tytułu 



wydania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w wysokości 90 000 zł i 
w tej samej wysokości wydatki na realizację zadań określonych w programie 
profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  i  zwalczania 
narkomanii.  Tworzy  się  rezerwę  ogólną  w  wysokości  100.000  zł. 
Poinformowała, że burmistrz upoważniony jest do lokowania wolnych środków 
budżetowych  na  rachunkach  w  banku  nie  wykonujących  bankowej  obsługi 
gminy. Uzasadnienie do uchwały budżetowej stanowi załącznik do uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka poprosił o przedstawienie 
opinii  W  –  Ce  Przewodniczącego  Komisji  Gospodarczo  –  Budżetowej  p. 
Mirosława Borsa, który to w swojej wypowiedzi stwierdził, że po zapoznaniu 
się z wnioskami stałych Komisji Rady i zapoznaniu się z ujętymi wnioskami w 
projekcie  budżetu  na  2006  rok  Komisja  Budżetowa  jednomyślnie  wydała 
pozytywną opinię o projekcie budżetu na 2006 rok.
Przewodniczący Rady poprosił o krótkie opinie pozostałych Przewodniczących 
Komisji Rady Miejskiej.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Tadeusz Tulin poinformował, że opinia 
Komisji Rewizyjnej jest pozytywna w sprawie projektu budżetu na 2006 rok.
Przewodniczący  Komisji  Oświatowo  –  Społecznej  p.  Zbigniew  Kacprzyk 
poinformował,  że  Komisja  nie  wyraziła  jednoznacznej  opinii  o  projekcie 
budżetu  z  uwagi  na  fakt,  że  nie  zostały  zaplanowane  środki  na  działalność 
klubów sportowych w takiej kwocie jaka by interesowała Komisję dlatego też 
pozostawia decyzję do głosowania na sesji. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej odczytał  opinię  RIO  o  przedstawionym 
projekcie budżetu na 2006 rok. Opinia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokółu. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej poprosił  o  przedstawienie  stanowiska 
Burmistrza Miasta i Gminy p. Jerzego Markiewicza. Burmistrz poinformował, 
że  ostatnia  wersja  projektu  budżetu  uwzględnia  wszystkie  uwagi  radnych 
oczywiście  na  miarę  możliwości  gminy  prosi  o  przyjęcie  budżetu  w 
przedstawionej wersji.
Dyskusji nie wniesiono.
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały budżetowej. W głosowaniu 
za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 2 uchwalono uchwałę 
Nr XXXII/196/2005 w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2006 rok. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.

PKT 7 b
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków niewygasających z 
upływem  roku  budżetowego  2005.  Opinie  Stałych  Komisji  Rady  były 
pozytywne,  uwag  nie  stwierdzono  przystąpiono  do  głosowania  nad  w/w 
projektem  uchwały.  W  głosowaniu  za  –  14  na  stan  obecnych  14  radnych 



uchwalono uchwałę Nr XXXIII/197/2005 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.

PKT 7c
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w  sprawie  uchylenia  uchwał   w  sprawie  utworzenia  rachunku  dochodów 
własnych. Porosił o przedstawienie opinii W – Ce Przewodniczącego Komisji 
Gospodarczo – Budżetowej. Radny p. Mirosław Bors poinformował, że opinia 
Komisji w w/w sprawie jest pozytywna.
Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. W 
głosowaniu  za  –  14,  na  stan  obecnych  14  radnych  uchwalono  uchwałę  Nr 
XXXII/198/2005 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokółu.

PKT 7d
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie  miasta  i  gminy na 2005 rok.  Poprosił  o  przedstawienie  projektu p. 
Skarbnik  Dorotę  Binio.  Skarbnik  referując  poinformowała,  że  dokonuje  się 
zmian w dochodach zwiększa się o kwotę 28 971 zł gdzie dochody po zmianach 
wynoszą 11 922 428 zł oraz wydatki zwiększa się o kwotę 28 971 zł i wydatki 
po zmianach wynoszą 14 627 748 zł.  Zmiany powstały wskutek otrzymanych 
dotacji celowych.
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczo – 
Budżetowej. Radny p. Mirosław Bors poinformował, że opinia Komisji w w/w 
sprawie jest pozytywna.
Przystąpiono  do  głosowania  nad  projektem  uchwały.  W  głosowaniu 
jednogłośnym czyli za – 14 osób uchwalono uchwałę Nr XXXII/199/2005 w 
przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  stanowi  załącznik  nr  7  do  niniejszego 
protokółu.

PKT 7e
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy Nowe 
Miasto  nad  Pilicą.  Poinformował,  że  radni  projekt  uchwały  dostali  dużo 
wcześniej  i  mieli  czas  na  dokładne  zapoznanie  się  i  przeanalizowanie 
regulaminu. Zapytał więc czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
W – Ce przewodnicząca rady Miejskiej p. Barbara Gąsiorowska zapytała gdzie 
będzie można wysypywać popiół ponieważ w regulaminie jest napisane że do 
kontenerów  nie  można  wysypywać  popiołu.  Przewodniczący  Rady 
odpowiedział, że to Zakład Usług Komunalnych powinien zapewnić pojemniki 
do składowania popiołu. 



Jest  również  uwaga  do  rozdziału  VII  gdzie  mówi  się  o  przeprowadzaniu 
deratyzacji  do  której  zobowiązani  są  właściciele  posesji.  Do  wykonywania 
deratyzacji są wyspecjalizowane firmy i każda taka usługa kosztuje, więc jeżeli 
nie ma potrzeby korzystania z takich usług bo nie ma zagrożenia to zapis w 
sprawie wykonania deratyzacji raz w roku jest niepotrzebny. Na powyższy temat 
zawiązała się dyskusja po której ustalono aby dokonać zapisu , że deratyzacja 
ma  być  dokonywana  „w  miarę  potrzeby”.  Uwagę  wniosła  jeszcze  radna  p. 
Barbara Gąsiorowska stwierdzając, że nie można czegoś przyjąć co jest tylko na 
piśmie ponieważ Zakład Usług Komunalnych nie  jest  do tego przygotowany 
(uwaga dotyczyła segregacji śmieci). Więcej pytań nie stwierdzono przystąpiono 
do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12, wstrzymało 
się  2,  przeciw  0  uchwalono  uchwałę  Nr  XXXII/200/2005  w  przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.

PKT 7f
Przewodniczący Rady Miejskiej p Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w sprawie ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat 
targowych na 2006 rok.
Przewodniczący Rady Miejskiej  poprosił  o zreferowanie projektu uchwały p. 
Przyborka Andrzeja. Pan Przyborek powiedział,  że w drodze przetargu został 
wyłoniony dzierżawca targowisk miejskich którym jest METALMOST, była to 
jedna  oferta  za  dzierżawę  ustalono  34.000  zł  rocznie.  W projekcie  uchwały 
inkasentem jest również Metalmost.
Dyskusji  nie  stwierdzono  przystąpiono  do  głosowania  nad  w/w  projektem 
uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę 
Nr XXXII/201/2005 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokółu.

PKT 7g
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w  sprawie  udzielenia  bonifikaty  na  zakup  nieruchomości.  Głosowany  jest 
wniosek  większości  Komisji  czyli  90%  Komisja  Oświatowo  –  Społecznej 
poparła  propozycję  Burmistrza  czyli  50%.  Przystąpiono  do  głosowania  nad 
projektem uchwały i zapisem 90%. W głosowaniu za – 9, wstrzymało się – 5 
podjęto  uchwałę  Nr  XXXII/202/2005  w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu.

PKT 7h
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w mieście  i  gminie  Nowe Miasto nad Pilicą oraz 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2006 rok.



Poprosił  o  zreferowanie  projektu  uchwały  w zarysie  ogólnym pełnomocnika 
Burmistrza  p.  Elżbietę  Dziuba.  Pani  Dziuba  poinformowała,  że  jest  punkt 
konsultacyjny gdzie przyjmowane są osoby z różnym uzależnieniem. Przyjmuje 
również psycholog, gdzie przychodzą ludzie z różnymi problemami. Odnośnie 
narkomanii to trzeba zrobić diagnozę problemu bo problem istnieje, będzie to 
wszystko powoli wdrażane. Bardzo dużo przychodzi dzieci, które korzystają z 
form  prowadzonych  zajęć  profilaktycznych  w  punkcie  konsultacyjnym. 
Poinformowała,  że  niestety  z  przykrością  stwierdza  że  problem  narasta. 
Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Oświatowo  – 
Społecznej  o  opinię  w  sprawie.  Przewodniczący  Komisji  Oświatowo  – 
Społecznej  poinformował  że  na  Komisji  padła  propozycja  aby  w  zadaniach 
programu dopisać punkt o wyjazdach dzieci na basen. Odnośnie wynagrodzenia 
dla  członków  GKRPA  oraz  dla  Pracownika  Punktu  konsultacyjnego  i 
Pełnomocnika Burmistrza to Komisja przedstawiła następującą propozycję:

• 20% Przewodniczący Komisji
• 16% Członkowie Komisji
• 60% Pracownik Punktu Konsultacyjnego
• 60% Pełnomocnik Burmistrza

Powyższe  propozycje  były  również  zaproponowane  przez  pozostałe  Stałe 
Komisje.  Przystąpiono  do  głosowania  nad  w/w  projektem  uchwały.  W 
głosowaniu za 14, czyli jednogłośnie przyjęto uchwałę Nr XXXII/203/2005 w 
przedmiotowej sprawie.
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.

PKT 7i
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w sprawie przedłużenia obowiązujących taryf za zużycie wody i odprowadzenie 
ścieków. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem. 
W głosowaniu za – 14 na stan 14 radnych uchwalono uchwałę 
Nr XXXII/204/2005 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 
12 do niniejszego protokółu.

PKT 7j
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego 
punktu  w  złotych  dla  pracowników  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka  Pomocy 
Społecznej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą.  Komisje  Rady  pozytywnie 
zaopiniowały  powyższy  projekt.  Pytań  nie  stwierdzono,  przystąpiono  do 
głosowania  nad  w/w  projektem  uchwały.  W  głosowaniu  za  14,  czyli 
jednogłośnie  uchwalono  uchwałę  Nr  XXXII/205/2005  w  przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu.



PKT 7k
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w sprawie określenia stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których 
zarządcą jest Burmistrz Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą na 2006 
rok.  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  uchwała  omawiana  była  na 
Komisjach  Rady  i  w  związku  z  tym  pyta  czy  są  jakieś  pytania.  Pytań  nie 
stwierdzono,  przystąpiono  do  głosowania  nad  w/w  projektem  uchwały.  W 
głosowaniu  za  13  na  stan  obecnych  13  radnych  uchwalono  uchwałę  Nr 
XXXII/206/2005 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 
do niniejszego protokółu.

PKT 8
Radny p. Mirosław Murawa podniósł sprawę wprowadzenia 1 dzielnicowego na 
terenie  miasta  i  gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą.  Zaproponował  aby  Rada 
wystąpiła  z  wnioskiem  czy  pismem  do  władz  nadrzędnych  policji  o 
przywrócenie  jeszcze  jednego  dzielnicowego,  ponieważ  nie  sposób  by jeden 
dzielnicowy  objechał  gminę  gdzie  zamieszkuje  prawie  10 000  osób. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka poparł wniosek radnego p. 
Murawy i  stwierdził,  żeby radni  wystosowali  pismo, że Rada widzi potrzebę 
przywrócenia  jeszcze  jednego  dzielnicowego.  Kierownik  Posterunku  Policji 
stwierdził, że on nie jest w stanie nic w tym kierunku zrobić a Rada może z 
takim pismem wystąpić.

PKT 9
Sołtys  wsi  Wola  Pobiedzińska  p.  Franciszek  Kozera  w  imieniu  wszystkich 
sołtysów podziękował za życzenia świąteczne i noworoczne. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka zamknął obrady sesji.

Protokołowała Przewodniczył

Iwona Lepa


